

Bethal Primary School

Newsletter

Month: June 2022

Ph: 03 9309 7626

bethal.ps@education.vic.gov.au

Upcoming events	
Friday 24th June	Last day of Term 2 - 2.30pm finish
Monday 11th July	1st day of Term 3 - 9am start

Principal's Message



Dear Parents and Friends,

Thank you to everyone for a great term and it has certainly flown by. I have been very proud of the effort that our students have put in and the way they have resettled into a more normal school year.

Overall, we have had a very successful term. We have achieved so much already and really set the scene for a terrific Semester Two! One of the biggest positives this term has been evident in the positive, calm and encouraging classrooms we have at the school. The staff have been working hard to ensure that all students are connected, engaged and challenged. I would like to use this newsletter to formally thank each one of the GREAT Bethal Primary School staff for their professionalism, dedication and commitment to not only the learning, but also the wellbeing and welfare of every student.

A big thank you too to all our parents and carers for your support of our school. Be on the lookout for our Parent Helper Induction sessions next term!

It is always hard to pick a highlight but for me this term it is walking anywhere near our Foundation students. They are always so excited, wave hello and have so many questions. Their enthusiasm and energy are always something to be celebrated and never taken for granted.

Have a great break and we will see you all next term!

CONGRATULATIONS!

It is with mixed emotions that I write to all our community to announce Elizabeth Bryan's successful appointment as the substantive Principal of Lalor North Primary School beginning Term Three.

I am so happy to see Ellie fulfill her aspirations in educational leadership into the role of Principal. I wish her well and every success in leading Lalor North PS. What Ellie brought to our team at Bethal will be missed.

Over her tenure at Bethal, Ellie has had significant reach into our community with students, staff and families as Assistant Principal and Acting Principal. When I arrived earlier this term, I have valued her support and passion.

I am sure everyone joins me in simply saying, THANKYOU Ellie! We all know you are going to be an asset at Lalor North, and we all wish you well on this new journey ahead.

David Warren

Principal

اعزائى اولياء الأمور,

اني فخوراً جداً بالجهود التي بذلها طلابنا والطريقة التي استقروا بها شكراً للجميع.

بشكل عام لقد كان فصل الثاني ناجح للغاية لقد حققنا الكثير من الإيجابيات, كانت إحدى أكبر الإيجابيات في هذا الفصل كانت واضحة في الفصول الدراسية الإيجابية والمشجعة للطلاب. لقد عمل الموظفون بجد للتأكد من أن جميع الطلاب مرتبطين ومشاركين ومواجهين في صفوفهم. أود استخدام هذه النشرة الإخبارية لأشكر رسمياً كل موظف في مدرسة باثل الابتدائية على مهنيتهم وتفانيهم والتزامهم ليس فقط بالتعلم ولكن أيضاً برفاهية كل طالب.

شكراً جزيلاً أيضاً لجميع أولياء الأمور ومقدمي الرعاية على دعمكم لمدرستنا. أبقي على أطلاع لجلساتنا مساعد الآباء في الفصل الدراسي القادم!

بالنسبة لي من الصعب دائماً اختيار الأشياء المميزة ولكن هذا الفصل عندما اكون في أي مكان بالقرب من طلاب التمهيدي إنهم دائماً متحمسون جداً يلوحون بالترحيب ولديهم الكثير من الأسئلة إن حماسهم وطاقتهم دائماً شيء يجب الاحتفال به ولا يتم اعتباره أمراً مفروغاً منه.

نتمنى لك استراحة رائعة وسنراكم جميعاً في الفصل الدراسي القادم.

مساعدة المدير

بمشاعر مختلطة أكتب إلى جميع أفراد مجتمعنا للإعلان عن تعيين إليزابيث برايان كمديرة لمدرسة (لالور نورث الابتدائية) والتي ستبدأ معهم في الفصل الدراسي الثالث.

يسعدني جداً أن أرى إليزابيث تحقق تطلعاتها في القيادة التربوية إلى دورها كمديرة. أتمنى لها التوفيق سنفتقده إليزابيث في مدرسة باثل.

خلال فترة عملها في باثل تمكنت إليز ابيث من الوصول بشكل كبير إلى مجتمعنا والطلاب والموظفين والعائلات كمساعدة المديرة ومديرة بالإنابة, وانا أقدر دعمها وشغفها في العمل معي.

أنا متأكد من أن الجميع ينضمون إلي في القول ببساطة شكراً إليزابيث وكلنا نتمنى لك التوفيق في هذه الرحلة الجديدة المقبلة.

David Warren

Principal